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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Elektrische wagens  -  Laadpunten

Elektrisch rijden kan de CO2-uitstoot gevoelig reduceren. Elektrisch rijden past dan ook 
perfect in de Europese en Vlaamse klimaatdoelstellingen en in het streven om efficiënter 
en duurzamer met energie om te gaan.

Om elektrisch rijden mogelijk te maken, dient er ook een netwerk van oplaadpunten voor 
elektrische voertuigen aanwezig te zijn.

1. Hoeveel oplaadpunten voor elektrische voertuigen zijn er momenteel in Vlaanderen? 
Graag een opdeling per provincie en per gemeente.

2. In welke mate dekken deze oplaadpunten het Vlaamse grondgebied? Zijn er nog 
zogenaamde blinde vlekken op de Vlaamse kaart?

3. Bestaan er plannen om het netwerk van oplaadpunten uit te breiden? Zo ja, welke en 
tegen wanneer worden ze gerealiseerd?

4. Welke instanties regelen en zien toe op de uitbouw van het netwerk oplaadpunten in 
Vlaanderen? Wat is hierbij hun specifieke opdracht en taak?

5. Hoeveel elektrische voertuigen zijn er momenteel in Vlaanderen ingeschreven? Graag 
een opdeling per provincie en per gemeente.

6. Welk beleidsmaatregelen neemt de minister ter ondersteuning en stimulering van het 
gebruik van elektrische voertuigen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Annemie Turtelboom (169), Ben Weyts (678).



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 678 van 10 februari 2015
van ELS ROBEYNS

Deze vraag valt onder de bevoegdheid van mevrouw Turtelboom, Vlaams minister van 
Begroting, Financiën en Energie.


